
Aluejohtokuntatapaaminen keskiviikkona 27.11.2024 
 
Paikkana: Kaupunginhallituksen huone klo 15.00–16.00 
 
Paikalla: 
Taina Harmoinen,  
Suvi Salonranta, poissa 
Nina Parkkinen, poissa 
Jari Ahokas, poistui 15.50 
Eljas Pölhö, poissa 
Elina Vauhkonen,  
Anja Heikkilä,  
Hanne Vainio, poissa 
Markus Torniainen, poissa 
Hannu Korhonen, poissa 
Petri Tikkanen,  
Jaana Var�ainen,  
Vesa Erkkilä, poissa 
Susanna Rusakko, poissa 
Helena Harmonen 
Helena Manninen 
Jouni Riihelä  
Susanna Keminen 
 
Keskustelu�laisuudessa läpikäydyt asiat: 
 
Vaalien järjestäminen keväällä 2025 
 
Aluejohtokun�en toiminta jatkuu edelleen. Tavoiteena on, etä alueilta saataisiin katava ryhmä ak�ivisia 
ihmisiä mukaan aluejohtokuntatyöhön.  
 
Tarkoituksena, etä huh�kuussa olisi vaalit. Tämän jälkeen kaupunginhallitukseen ehdotus jäsenistä ja 
kuvaus prosessista, jolla jäsenet valitu. Suostumukset ja kiin�öt tulee olla tarkastetu tähän mennessä. 
Ehdokaslistat valtuustoon kesäkuussa ja kaupunginvaltuustossa valitaan jäsenet kesäkuussa.  
Aluejohtokunnissa jäseniä myös tulevaisuudessa yhteensä 7 (3+3+1puheenjohtaja). 
 
Järjestetään tehokas �edotus jäsenvaaleista (kaupunki osallistuu �edotamiseen). Vies�nnän kanssa 
sovitava vies�ntään yhteinen linja. Selvitetään, saadaanko kaupungin kyselyjärjestelmän kauta 
toteutetua äänestys.  Jatketaan vaalijärjestelyjen suunnitelua seuraavassa palaverissa tammikuussa. 
Pyydetään tammikuun palaveriin mukaan vies�nnästä edustaja.  
 
Vuoden (2025) budje�/resurssit 
 
Aluejohtokunnan kokonaisbudjetti vuonna 2025 on edelleen 16 800 euroa, josta 14 500 euroa 
aluejohtokunnan omaan kehittämistoimintaan. Myös kokouskäytänteissä ja yhteisissä 
tapaamisissa samat periaatteet kuin vuonna 2024.  
  
Yhteiset termit ”kumppanuussopimuksiin/yhteistyösopimuksiin”  
 
Jatkossa yhteinen termi voisi olla yhteistyösopimukset. Huomioidaan tässä kahdensuuntaisuus eli on käyty 
keskustelua asiasta toisen osapuolen kanssa. Hakijathan voivat toki käytää muutakin termiä, muta 



aluejohtokunnat voisivat käytää termiä yhteistyösopimukset jatkossa. Jätetään myös termi ”avustukset” 
pois käytöstä, kumppanuussopimusten lisäksi.   
 
Osallistavan budjetoinnin esitykset 
 
Viimeistään 15.12.2024 mennessä esitykset aluejohtokunnilta. Osallistavan budjetoinnin kohteisiin 
käytetään investoin�rahaa, ja jos aluejohtokunnalla on näkemys hintalapusta, voi hinnan lisätä esitykseen. 
 
Muut asiat 
Pyydetään seuraavaan palaveriin Teemu Laasanen mukaan esitelemään Mikkelin seudun matkailupalvelut 
ry toimintaa ja markkinoin�kanavia, erityises� visitmikkeli.fi esitetä.  
 
Seuraava kokous 15.1.2025 klo 15–16.30.  
 
Muis�on kirjasi Susanna Keminen  
 


